
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 2/2023 Izvršnog odbora HKS-a održane 05. travnja 2023. god. u prostorijama HKS-a, Dom 
Sportova, Trg Krešimira Ćosića 11, Zagreb. 
Sjednica je započela u 17.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednik gosp. Branko Kovačić, članovi gosp. Milan Horvat, gđa. Andrea Novak Djelmić, 
gđa. Sonja Fable, gđa. Koraljka Plašćar, gđa. Jasminka Pirš Petraković 
Ostali prisutni: glavna tajnica gđa. Sanda Kulić,gđa. Elvira Glavinović članica NO-a HKS-a, gosp. 
Domagoj Christian Kindl član NO-a HKS-a 
 
Sa sjednice su se ispričali gđa. Petra Bikić,gđa. Dinka Kovačević, gosp. Dražen Hrkač i gosp. Ivan Kuna. 
 
Gosp. Kovačić pozdravio je sve prisutne članove IO-a, novu Glavnu tajnicu gđu. Kulić i novu članicu IO-
a gđu. Plašćar. 
Konstatiran je kvorum i sjednica je otvorena.  
 
Predložen je sljedeći: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Financijsko izvješće za razdoblje 1.-3.mj. 2023.god. – izlaže Branko Kovačić 

2. Izvješće o aktivnostima u realizaciji planova HOO-a i status HKS-a  -izlaže Andrea Novak 

Djelmić 

3. Izvješće o sudjelovanju na SP u disciplini daljinskog jahanja - izlaže Dinka Kovačević 

4. Očitovanje Stegovnog povjerenstva vezano uz Odluku IO HKS-a u predmetu Mladen Brezić – 

izlaže Sanda Kulić 

5. Izmjene i dopune Pravilnika natjecanja u preponskom jahanju – izlaže Andrea Novak Djelmić 

6. Izmjene i dopune Pravilnika natjecanja u dresurnom jahanju – izlaže Milan Horvat 

7. Plan marketinških aktivnosti u stjecanju sponzorskih sredstava – izlaže Koraljka Plaščar 

8. Prijedlog ugovora sa tvrtkom Belsoft – izlaže Milan Horvat 

9. Naknade službenog osoblja – izlaže Branko Kovačić 

10. Imenovanje radne skupine za izmjene i dopune Statuta –izlaže Sanda  Kulić 

11. Potvrda promjena u kalendaru natjecanja za 2023.god. – izlaže Martina Hercigonja 

12. Prijem novih članica – izlaže Martina Hercigonja 

13. Zamolba KK Dunavski raj – izlaže Martina Hercigonja 

14. Razno 

 
 



AD 1 
Financijsko izvješće za period prva tri mjeseca ove godine dostavljen je članicama uz poziv. 
Gosp. Kovačić obavijestio je prisutne da današnje stanje na računu HKS-a iznosi 36.000 € od 
čega je 20.000 € dozvoljeno prekoračenje. 
Gđa. Fable rekla je da se odriče svog potraživanja povrata pozajmice te će HKS-u dostaviti 
izjavu u smislu doniranja tog iznosa. 
Gosp. Kovačić zahvalio je gđi. Fable te rekao da su preostale još četiri pozajmice a gđa. Kulić 
obavit će razgovore s pozajmiteljima kako bi dogovorili detalje vraćanja istih. 
 
AD 2 
Gđa. Novak Djelmić obavijestila je prisutne da su u HOO-u rekli da će kontaktirati ured HKS-a 
radi sastanka vezanog uz kategorizaciju sportaša odnosno kriterije za isto no do sad nitko još 
nije kontaktirao savez. 
Napomenula je kako u sadašnjim kriterijima postoje natjecanja koja uopće ne postoje kao 
npr. SP za juniore te iste treba što prije mijenjati kako bi sportaši imali mogućnosti ostvariti 
kategorizaciju HOO-a. 
HOO dostavio je Pravilnik o sustavu natjecanja temeljem kojeg treba savez napraviti svoj i 
poslati ga HOO-u na mišljenje. Pravilnik je poslan gđi. Kovačević. 
Također Statut saveza treba uskladiti sa Statutom HOO-a i Zakonom o sportu i to treba 
napraviti najkasnije do 12. mjeseca 2023.god.. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je u planu rekonstrukcija HOO-a te da će svi savezi koji su u 
prostoru HOO-a dobiti smještaj negdje drugdje.  
Što se tiče stipendija HOO-a aplicirane su dvije sportašice no zahtjevi su odbijeni jer ne 
udovoljavaju kriterijima razvojnog programa za koji su prijavljene a koji se odnose na godine 
starosti. Ispunit će se novi zahtjevi. 
Gđa. Novak Djelmić kontaktirati će HOO vezano za sastanak za kategorizaciju sportaša. 
Gđa. Kulić zamolila je gđu. Novak Djelmić da u ured saveza proslijedi Pravilnik i Statut koji je 
HOO dostavio. 
Gosp. Kovačić rekao je da u buduće sve takve obavijesti i dokumente treba dostavljati na 
ured a onda će ih ured proslijediti na daljnje postupanje. 
ZAKLJUČAK: Nakon svake sjednice HOO-a gđa. Novak Djelmić treba dostaviti kratak izvještaj 
u ured saveza. 
 
AD 3 
Gđa. Kovačević trebala je podnijeti izvješće o sudjelovanju na SP u daljinskom jahanju no 
obzirom da je bila spriječena prisustvovati ovoj sjednici točka 3. se prolongira za iduću 
sjednicu. 
ZAKLJUČAK: Ured saveza uputit će gđi. Kovačević zahtjev za nadopunu dostavljenog izvješća 
sa ostalim događajima na SP-u. 
 
AD 4 
Gđa. Kulić pročitala je rezime događaja vezan uz slučaj Brezić/Kocsis te rekla da je odluka IO-
a donijeta na prošloj sjednici IO-a dostavljena svim sudionicima predmeta. 
Predsjednik Stegovnog povjerenstva gosp. Marić, 07.03.23.god. dostavio je svoj osvrt 
odnosno prijavu nezakonitosti u postupanju IO-a HKS-a. 
Članovi IO-a nisu upućeni u prijavu gosp. Marića jer im ista nije dostavljena. Članovi IO-a nisu 
spremni na donošenje odluke jer nisu dobili dokument gosp. Marića. 



ZAKLJUČAK: Prijava gosp. Marića biti će proslijeđena svim članovima IO-a te će se nakon 
sagledavanja o istome raspravljati na idućoj sjednici IO-a. 
 
AD 5 
Predsjednik Odbora za prepone gosp. Šimleša dostavio je Zapisnik sa sjednice Odbora u 
kojem su izneseni prijedlozi izmjena i dopuna preponskog pravilnika. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je kako su određeni prijedlozi odmah primjenjivi no neki od njih su 
dugoročni i treba ih sagledati te donijeti konačnu odluku. 
Gđa. Novak Djemić rekla je da je gosp. Šimleša pitao može li ured saveza tehnički napraviti 
izmjene i dopune pravilnika u smislu da u isti upiše donesene zaključke. 
Gđa. Kulić i gosp. Kovačić smatraju da je pisanje pravilnika u nadležnosti sportskih odbora. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da se neki prijedlozi ne mogu uvrstiti bez odluke IO-a te da se isti 
prvo moraju usuglasiti. 
Gosp. Kovačić smatra da je onaj dio pravilnika koji se odnosi na sportski stručni dio već 
trebao biti usvojen obzirom da su natjecanja počela. 
 
Konjički klub Osijek i Konjički klub Alkar dostavili su dopise u kojima otkazuju organizaciju 2. 
kola odnosno Finala CC-a u preponskom jahanju. 
KK Osijek kao razlog je naveo visoke troškove i izostanak pomoći HKS-a. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je razlog otkazivanja natjecanja dug po pozajmici koju je gosp. 
Knežević dogovorio a koja nije vraćena u cjelosti kao i ne odgovaranje predsjednika gosp. 
Kovačića na pozive gosp. Kneževića. 
Gosp. Kovačić rekao je da su gosp. Kneževiću uzvraćeni pozivi i da mu je rečeno da će dug biti 
rješen do Uskrsa. Gđa. Kulić rekla je da nije mogla kontaktirati osobe koje su dale pozajmice 
HKS-u sve dok nije bila potvrđena njena funkcija glavne tajnice od strane Gradskog ureda za 
opću upravu. 
 
KK Alkar u svom je dopisu naveo da nisu bili kontaktirani od strane IO-a prilikom izrade 
kalendara natjecanja za 2023.god. te da su odluku donijeli na inzistiranje ljudi koji nemaju 
nikakav status u klubu. Također kao jedan od najvećih razloga spominju nedostatak financija 
za natjecanje. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je stvarni razlog otkazivanja natjecanja taj što je gosp. Preost 
rekao da se isto neće održati u Sinju.  
Također je napomenula da zna da će dugovi HKS-a biti rješeni no ljude smeta što se u sve 
poslove saveza mješa bivši predsjednik gosp. Preost. 
Ljudi su ljuti na sustav i način rada HKS-a. 
Gosp. Horvat rekao je da ga ne zanimaju osobna mišljenja i okolni tračevi o gosp. Preostu. 
Gosp. Kovačić rekao je da je razgovarao sa gosp. Penićem te da je klub nakon kalkulacije 
troškova odlučio da nije u mogućnosti organizirati natjecanje. 
Gđa. Novak Djelmić istaknula je da ima informaciju da je gosp. Andrija Hrgović kod 
gradonačelnika grada Sinja dogovorio potporu u iznosu od 100.000 kn (cca 13.200) i da su 
sredstva osigurana. 
Gosp. Kindl također je spomenuo da je KK Alkar dobio uputu gosp. Preosta da se ne održi 
Finale CC-a u Sinju.  
Također je istaknuo je kako će podnijet ostavku na mjesto člana NO-a te da će još tri člana 
IO-a podnijet ostavku uključujući i gosp. Hrkača i gđu. Novak Djelmić i da ovo vodstvo HKS-a 
više nikada neće biti izabrano. 



Gđa. Novak Djelmić kao jedan od problema istaknula je i to što HKS vraća dugove te iz tog 
razloga nije u mogućnosti financijski pomoći klubovima organizatorima. 
Treba razmisliti na koji način HKS može osigurati sredstva za plaću glavnog tajnika jer je 
njegova dužnost i odgovornost velika i osoba koja obnaša tu dužnost trebala bi biti na plaći. 
 
Gosp. Kovačić istaknuo je kako je interesantno da ni u jednoj drugoj disciplini osim u 
preponama nema problema. 
 
Gđa. Kulić napomenula je kako je tema ove točke pravilnik za prepone te pitala gđu. Novak 
Djelmić može li Odbor razlučiti što je trenutno bitno za promjene u pravilniku a što se može 
uvrstiti i kasnije. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da ona nije član odbora za prepone ali da će prenijet odboru da 
se sad u pravilnik uvrste promjene koje su aktualne te da moraju pronaći osobu koja će pisati 
pravilnik. 
ZAKLJUČAK: Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika za prepone napravit će se u što kraćem 
roku te će isti biti potvrđen na on line sjednici IO-a. 
 
AD 6 
Prijedlog Pravilnika za dresuru dostavljen je svim članovima IO-a. Na sastancima odbora 
usklađene su sve izmjene i dopune a novi programu su objavljeni. 
Gosp. Kovačić rekao je da treba skrenuti pažnju na novi Pravilnik i programe gosp. Bakoviću i 
sucima. 
ZAKLJUČAK: Prijedlog pravilnika jednoglasno je usvojen. 
 
AD 7 
Gđa. Plašćar rekla je kako bi preimenovala ovu točku dnevnog reda obzirom da se 
marketinški plan može raditi kada se zna kojim se iznosom raspolaže. 
Rekla je kako je upućen dopis te odrađen sastanak sa jednom tvrtkom koja je zainteresirana 
da bude sponzor HKS-u jednim većim iznosom. Obzirom da se radi o velikoj tvrtci stvari se 
odvijaju malo sporije no nakon Uskrsa trebala bi znati konkretnije informacije. 
Ukoliko netko od članova ima kakav prijedlog spremna je odraditi sve što treba oko 
organizacije sastanka i slično samo treba imati konkretan prijedlog. 
Uz navedeno sponzorstvo biti će još i manjih donacija. 
Napomenula je kako mora imati podršku saveza i znati što točno navesti kao protučinidbu 
sponzoru. Također ukoliko netko od organizatora odustane od organizacije mora imati 
potvrdu da će se natjecanje ipak održati. 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da je organizator PH HKS a klubovi su samo suorganizatori i da se 
natjecanje mora održati. 
Savez mora pronaći način da pomogne organizatorima natjecanja. 
 
Gđa. Plašćar rekla je da do iduće sjednice treba napravit konkretnu protučinidbu. Tvrtkama 
su uvijek zanimljive pogodnosti za njihove djelatnike pa treba o tome voditi računa. 
To je posao koji iziskuje velik angažman, dat će sve od sebe i na vrijeme upozoriti ukoliko ne 
bude u mogućnosti više obavljati tu dužnost.    
 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da treba vidjeti kako doći do poticaja od Ministarstva 
poljoprivrede na što je gosp. Kovačić rekao da organizatori PH i CC-a u svim disciplinama već 



nekoliko godina imaju mogućnost koristiti određena sredstva za organizaciju natjecanja 
sukladno Pravilniku. 
 
Gđa. Kulić rekla je da će organizirati sastanak s kime god je u mogućnosti no na sastanak 
mora ići osoba koja je upoznata s tematikom. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da se svi članovi IO-a moraju više potrduditi oko sponzorstava i 
donacija, savez ima gđu. Plašćar koja je voljna raditi na tome i moli članove da surađuju s 
njom. 
Vjeruje da će se ostvariti određena financijska sredstva od sponzora kojima su već upućeni 
zahtjevi. 
 
Gđa. Novak Djelmić pita jeli moguće da se discipline odvoje financijski u smislu da ukoliko 
predstavnik discipline ili predsjednik odbora određene discipline osigura sponzorska sredstva 
da se ista troše za disciplinu koju predstavlja. Smatra da bi na taj način bilo lakše doći do 
sponzora. 
Gosp. Kovačić rekao je da to nije problem. 
 
Gđa. Novak Djelmić također je pitala troše li se i ulažu sredstva prihodovana od ispita za 
određenu disciplinu za potrebe te discipline. 
Gđa. Kulić rekla je da je to odlična ideja te da istu treba uvrstiti u pravilnik. 
 
ZAKLJUČAK: Članovi IO-a dužni su više se angažirati oko stjecanja financijskih sredstava i gđi. 
Plašćar dostaviti imena potencijalnih sponzora kako bi dalje mogla nastaviti ono na čemu 
radi. 
 
AD 8 
Gosp. Horvat rekao je da je zadnji ugovor s tvrtkom Belsoft potpisan 2016.god.. 
Održan je radni sastanak s gosp. Bakovićem na kojem je proanaliziran postojeći ugovor te je 
donijet zaključak da treba napravit novi. 
Ugovor iz 2016.god. osnovni je ugovor koji sadrži obveze tvrtke Belsoft. 
Od ove godine omogućeno je klubovima da sami unose podatke a u svrhu što točnije baze 
podatka. 
 
Ono što je bitno je osvježavanje web stranice jer prema postojećoj nije jasna strategija 
saveza. HKS nije dovoljno javan. 
Gosp. Horvat pohvalio je rad ZKS-a što se tiče informiranja javnosti. 
Treba pronaći nekoga tko će napraviti kvalitetnu web stranicu. 
Predlaže da se s tvrkom Belsoft sklopi ugovor o administraciji stranice a s nekom drugom 
tvrtkom o izradi i održavanju same stranice. 
 
Gđa. Novak Djelmić rekla je da postoji prijedlog oko sustava prijava na natjecanje na što je 
gđa. Pirš Petraković rekla da joj dostavi a ona će prenijeti gosp. Bakoviću. 
Također je predložila da se omogući predjednicima odbora da sami objavljuju obavijesti na 
društvenim mrežama. 
Gosp. Horvat rekao je da se ugovor s Belsoftom odnosi na statistiku a da je gosp Baković 
mimo istog napravio i Facebook grupu. 



Potrebno je održati sastanak na kojem bi se sve dogovorilo i na kojem bi svi iznijeli svoje 
prijedloge. 
ZAKLJUČAK: Jedna od točaka iduće sjednice biti će web stranica i društvene mreže. 
Na osnovi starog ugovora i prema odrednicama sa sastanka koje će dostaviti gosp. Horvat, 
gđa. Kulić sastavit će prijedlog novog ugovora.   
 
AD 9 
Gosp. Kovačić rekao je kako su u novom cjeniku ostale neregulirane naknade službenom 
osoblju. 
Prijedlog priloga Cjeniku napravljen na temelju starog cjenika dostavljen je svim članovima 
IO-a. 
ZAKLJUČAK: stavke 1.0 i 2.0 usvojene su kao prilog Cjeniku. 
Obzirom da sve ostale discipline u svojim pravilnicima sadrže i iznose startnina isto bi trebao 
sadržavati i Pravilnik za daljinsko jahanje. 
Gosp. Kovačić obavit će razgovor s Odborom za daljinsko jahanje da u Pravilnik uvrsti i 
startnine. 
 
AD 10 
ZAKLJUČAK: Imenuje se radna skupina za izradu prijedloga izmjena i dopuna Statuta HKS-a, 
Općeg pravilnika i ostalih opći akata kako slijedi: 
gđa. Sanda Kulić, gđa. Dinka Kovačević, gđa. Jasminka Pirš Petraković, gđa. Barbara Knežević 
i gosp. Željko Valuh. 
Također se zadužuju predsjednici odbora da imenuju osobe iz svog područja koje će se 
uključiti u rad. 
 
AD 11 
Gosp. Kovačić rekao je da je zbog loših prijašnjih iskustava promjene u kalendaru natjecanja 
potrebno potvrditi od strane IO-a. 
Predložene su slijedeće izmjene i dopune: 
Đakovački vezovi, mijenja se termin sa 01.-02.07.23. na 08.-09.07.23. 
PH dresura, mijenja se termin sa 08.-09.07.23. na 30.09.-01.10.23. 
Turnir u preponskom jahanju, KK Evago, mijenja se termin sa 07.-09.04.23. na 28.-30.04.23. 
U kalendar se dodaje Turnir u dresurnom jahanju, SKK SEM, 22.04.23. 
Također KK Osijek otkazao je organizaciju 2. kola CC-a u preponskom jahanju 12.-14.05.23. a 
KK Alkar otkazao je Finale CC-a u preponskom jahanju 29.09.-01.10.23.god.. 
ZAKLJUČAK: Predsjednik će obaviti razgovore s predsjednicima KK Osijek i KK Alkar i vidjeti 
postoji li mogućnost da se navedena natjecanja ipak održe. 
Ostali prijedlozi jednoglasno su usvojeni. 
U buduće će sve promjene u kalendaru nakon odobrenja nadležnog odbora biti dostavljene 
članovima IO-a na potvrdu kako se nebi čekala iduća sjednica IO-a. 
 
AD 12 
Zamolbe za učlanjene u HKS dostavili su: 
KK Moslavina Challenge 
KK Ozalj 
Udruga fizioterapeuta i radnih terapeuta Zagorja podružnica centa Ritam s konjem 
ZAKLJUČAK: Gosp. Kovačić obavite će kontrolu KK Moslavina Challenge i KK Ozalj. 



Obzirom na specifičnost Udruge fizioterapeuta gđa. Kulić sagledat će dokumentaciju udruge 
te mogućnosti članstva iste u HKS-u. 
 
AD 13 
KK Dunavski raj iz Vukovara dostavio je zamolbu za oslobođenje plaćanja dugovanja iz 2020. i 
2021.god. zbog ozljede predsjednika kluba te utjecaja pandemije na rad kluba. Dug iznosi 
3.300,00 kn.  
Gosp. Kovačić predložio je da plate dugovanje te da im se omogući plaćanje članarine za 
2023.god. u ratama do kraja godine. 
Gđa. Novak Djelmić predlaže da se obzirom na okolnosti oprosti cjelokupan dug. 
ZAKLJUČAK: Prijedlog gđe. Novak Djelmić dat je na glasanje i usvojen većinom glasova. 
 
AD 14 
Natjecateljima koji sudjeluju na međunarodnim natjecanjiam potrebne su ispričnice za školu. 
HKS je izdavao ispričnice samo za reprezentativne nastupe a klubovi za ostale no u nekim 
školama ispričnice HKS-a imaju veću važnost pa se postavlja pitanje može li HKS izdavati 
ispričnice i za međunarodna natjecanja koja nisu u sklopu reprezentacije. 
ZAKLJUČAK: HKS će na zahtjev izdavati ispričnice za sva međunarodna natjecanja. 
 
KK Trajbar Team dostavio je upit vezan za prijave ukrajinske države na međunarodna 
natjecanja. Roditelji sportašice tvrde da temeljem iskaznice stranca pod privremenom 
zaštitom Hrvatska može prijavljivati ukrajinske državljane na međunarodna natjecanja. 
Upućen je upit HOO-u no dobiven je odgovor da oni nisu nadležni za ta pitanja. 
ZAKLJUČAK: HKS će zatražit mišljenje FEI-a. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je na prošloj sjednici IO-a usvojen Pravilnik o polaganju ispita za 
jahačku dozvolu i natjecateljsku licencu s primjenom od 01.04.23.god. te je isti objavljen na 
stranicama HKS-a. 
Odbor za edukaciju naknadno je ustanovio da neka pravila nisu primjenjiva te zatražio da se 
isti skine sa stranica te vrati stari pravilnik. 
Kako se u periodu 31.01.-02.04.god. održavalo nekoliko ispita predsjednik je usmeno 
obavijestio sve ispitivače da ispite provode po starom pravilniku. 
ZAKLJUČAK: Pravilnik usvojen na sjednici IO-a održanoj 09.02.23.god. stavlja se van snage te 
se objavljuje stari pravilnik. Odbor za edukaciju zadužuje se da do kraja godine napravi 
konačnu verziju novog Pravilnika. 
 
Gđa. Kulić rekla je da je dovršen dio Udžbenika za polaganje licenci koji se odnosi na 
daljinsko jahanje. 
ZAKLJUČAK: IO uputit će prijedlog Odbora za daljinsko jahanje Odboru za edukaciju. 
 
Gosp. Kovačić rekao je da je KK Alkar uputio jedan dopis vezan za nabavku kola Hitne pomoći 
a drugi za nabavku montažnih boksova u smislu potpore organizatorima natjecanja. 
ZAKLJUČAK: Gđa. Novak Djelmić zadužena je da sagleda mogućnosti HOO-a vezano za 
prijedloge. Tema se prolongira za iduću sjednicu IO-a. 
 
 
 



ZKS uputio je dopis vezan za pravo glasa na skupštinama HKS-a. 
ZAKLJUČAK: Pravo glasa propisano je člankom Statuta HKS-a te ZKS mora ispuniti sve 
propisane uvjete kako bi imao pravo glasa. 
 
KK Pleternica dostavio je Zamolbu za sufinanciranje međunarodnog zaprežnog natjecanja CAI 
Pleternica koje organizira unazad nekoliko godina. 
ZAKLJUČAK: Obzirom da predstavnik discipline gosp. Kuna nije prisutan tema će se 
prolongirat za iduću sjednicu. 
 
Gđa. Pirš Petraković rekla je da je Pravilnikom sudaca propisano da se suci svake godine prije 
natjecateljske sezone moraju educirati kako bi stekli pravo na licencu suca. 
Primjetila je da sude osobe koje nisu prošle edukacije nakon čega je pitala predsjednicu 
odbora sudaca gđu. Ljubić kako je to moguće na što je ona odgovorila da ona neće kažnjavati 
suce. 
Gđa. Pirš Petraković smatra da je takav način potpuno neprihvatljiv obzirom da su pravila 
propisana i vrijede za sve isto. Treba zatražit odbor sudaca da dostavi popis sudaca koji imaju 
pravo na licencu. Postavila je pitanje tko poziva predsjednicu odbora sudaca na red. 
ZAKLJUČAK: Zatražit Odbor sudaca da dostavi popis sudaca koji imaju pravo na licencu za 
2023.god.. 
 
Gđa. Pirš Petraković postavila je pitanje zašto HKS ne koristi sustav anketa jer smatra da bi se 
time dobio uvid u stanje odnosno povratna informacija što ne valja. 
 
Odbor za edukaciju dostavio je prigovor na održavanje ispita na Hipodromu 31.03.23.god. 
koji se nije održao sukladno Pravilniku na kojem se praktični dio ispita održao u hali umjesto 
na propisanom terenu. 
Gđa. Novak Djelmić slaže se s gđom. Kocsis. 
Gosp. Kindl rekao je da se unazad dvije godine zbog sigurnosti polaznika ispiti održavaju u 
manježu. 
Gosp. Kovačić rekao je da je gđa. Ljubić dostavila obrazloženje da se u potpunosti slaže da ispiti 
moraju biti odrađeni prema pravilima, prvenstveno što se tiče sigurnosti samih jahača. Isto tako, 
upravo zbog sigurnosti odobrila je održavanje u hali jer je vani puhao jaki vjetar koji je nosio uokolo 
cerade i rušio prepone, parkur i svi tereni natopljeni su vodom i nisu pripremljeni za jahanje, a svaki 
čas se očekivala obilna kiša. 
Gosp. Kindl smatra da je gđa. Kocsis prije trebala reagirati na nepravilnosti. 
Svi prisutni suglasni su da se ispiti moraju provodit na jedinstven način za sve. 
ZAKLJUČAK: Odboru za edukaciju uputit će se uputa da se prekontroliraju uvjeti prostora na kojima se 
održavaju ispiti. 
 
Gosp. Kindl rekao je da odstupa iz Nadzornog odbora zbog nepravilnosti rada odbora. 
Drugi dan nakon što je imenovan članom IO-a uputio je e-mail ostalim članicama kako bi se sastali i 
izabrali predsjednika. Gđa. Glavinović je odgovorila no gđa. Glavaš nije. 
Nakon što je dobio poziv iz ureda HKS-a da treba imenovati predsjednika NO-a ponovo je kontaktirao 
članice no nije dobio odgovor. Dana 03.04.23.god. dobio je zapisnik od gđe. Glavinović u kojem je 
navedeno da je ona odabrana za predsjednicu većinom glasova.Smatra da je to fiktivan sastanak i ne 
želi potpisati takav dokument. 
Prošlo je više od mjesec dana od Skupštine HKs-a i smatra da se to trebalo rješiti obzirom da je 
propisano da se odbor mora sastati najkasnije dva tjedna od imenovanja. 



Gđa. Glavinović zamolila je gosp. Kindla da pročita njen e-mail od 28.03. u kojem mu šalje prijedlog 
nacrta teksta zapisnika. Ističe da gosp. Kindl nije odgovorio na isti dok gđa. Glavaš je. 
Obzirom na kratkoću vremena i problem oko usklađenja termina sastanka isti je poslan e-mailom. 
Gosp. Kindl smatra da nije u redu da se u roku od tri tjedna nisu mogle usuglasiti oko termina 
sastanka. Želio se s njima sastati uživo obzirom da ih ne poznaje. 
Gđa. Glavinović smatra da se gosp. Kindl mogao očitovati na mailom dostavljen nacrt zapisnika. 
Gosp. Kindl rekao je da će se pismenim putem Skupštini zahvaliti na ukazanom povjerenju te će 
priložiti svu korespodenciju. 
 
Gđa. Kulić rekla je da se svi trebaju smirit i dogovorit se. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda sjednica je završila u 19.50 sati. 

  


